

应用心理学

Chinese Journal of Applied Psychology

2014年第20卷第3期

Vol.20, No.3, 2014

ISSN 1006-6020

CN 33-1012/B

应用心理学

第二十卷第三期

二〇一四年九月

目 录

- 195 视觉工作记忆参与融景知觉 黄 坚 尹 军 高在峰 丁晓伟
- 203 时间间隔和情绪效价对双字词重复启动效应的影响
聂爱情 王志轩 叶景恒 付 乔 朱晓磊
- 210 初中生学业错误的实然观与应然观关系研究
潘玉进 郭保林 曹立人
- 216 信任倾向和面孔可信度对小学儿童信任判断的影响
马凤玲 郑婷婷 蔡维香 徐 芬
- 227 过度担忧和广泛性焦虑障碍与 rCBF 关系的 SPECT 脑显像研究
叶小娟 孙 达 占宏伟
- 234 中美高校教师教学风格差异与大学生课堂学习行为的关系研究
程宏宇
- 243 体感交互人因学研究回顾与展望
庞小月 郭睿楨 姚乃垠 于佳林 余诗贤 王 慈 高在峰
- 252 背景因素影响面部表情加工的研究:现状与展望
徐 强 杨亚平 张恩涛 张 锋
- 263 影响控制感剥夺的因素及其后果 蒋 明 高定国
- 272 A 型人格与“80 后”大学生员工职业锚的关系研究 姚丽霞
- 280 消费者不道德行为与员工情绪衰竭关系的调节性中介模型
徐亚萍 李志勇

Chinese Journal of Applied Psychology

Vol. 20. No. 3

September 2014

CONTENTS

- 195 Visual Working Memory Involves In Anorthoscopic Perception
HUANG Jian YIN Jun GAO Zai-feng DING Xiao-wei
- 203 The Influence of Lag and Emotional Valence on Repetition Priming Effect in Chinese Two-Word Characters
NIE Ai-qing WANG Zhi-xuan Ye Jinghen FU-Qiao ZHU Xiao-lei
- 210 Relationship between Reality Belief and Ideality Belief about Error in Learning for Junior Middle School Students
PAN Yu-Jin GUO Bao-Lin CAO Li-Ren
- 216 The Influence of Trust Propensity and Facial Trustworthiness to Children's Trust Judgment
MA Feng-ling ZHENG Ting-ting Cai Wei-xiang XU Fen
- 227 A Functional Neuroimaging Study in Patients with Excessive Worry and GAD Using SPECT
YE Xiao-juan SUN Da ZHAN Hong-wei
- 234 A Cross-cultural Study of the Relationship between College Teachers' Teaching Styles and Undergraduates' Classroom Behaviors
CHENG Hong-yu
- 243 Human Factor Studies on Gestural Interaction: Past, Present, and Future
PANG Xiao-yue GUO Rui-zhen YAO Nai-lang YU Jia-lin YU Shi-xian WANG Ci GAO Zai-feng
- 252 The Influence of Context on Facial Expression Processing: Retrospect and Prospect
XU Qiang YANG Ya-ping ZHANG En-tao ZHANG Feng
- 263 The Factors that Influence Outcomes in Deprivation of Control
JIANG Ming GAO Ding-guo
- 272 Relationship between A-type Personality and Career Anchors among Post-80s College Graduate Employees
YAO Li-xia
- 280 The relationship between consumer unethical behaviors and employee's emotional exhaustion: a moderated mediation model
XU Ya-ping LI Zhi-yong

应用心理学

主 办 浙江省心理学会
浙 江 大 学
主 编 沈模卫
编辑发行 《应用心理学》编辑部
(310028, 浙江大学西溪校区)
印 刷 杭州余杭大华印刷厂

Chinese Journal of Applied Psychology
Sponsored by The Psychological Society of
Zhejiang Province
Zhejiang University
Edited by Editorial Board of *Chinese Journal
of Applied Psychology*
Editor SHEN Mo-wei

ISSN 1006-6020
CN 33-1012/B

定 价:12:00 元